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L O .
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mikor rendeződnek az erdészeti viszonyok? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendszerváltás során, a rendszerváltó pártok és az els ő kormányok számos hibát vétettek a

privatizációk során . E hibáknak betudhat több területen alakultak ki olyan tulajdonviszon y

problémák, amelyek máig megoldatlanok.

Egy ilyen probléma az állami és a magánerdő tulajdon egymással való szembenállása, melyet
jelenleg csak kesze-kusza, átjátszható törvények szabályoznak . A Kormány azt ígérte, hogy

egy új, összefogó erdészeti és erdőszabályozási törvényt fog megalkotni, amely megoldást
jelenthetne a privatizációk során kialakult problémákra .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor kezd ődhet meg egy új erdészeti é s
erdőszabályozási törvény megalkotása ?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2014 . október 20 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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